
双数显双液压切纸机

产品名称 双数显双液压切纸机

公司名称 瑞安市林垟通用机械厂

价格 30000.00/台

规格参数

公司地址 浙江省瑞安市林垟镇川河街157号

联系电话 86-577-65590157 13806538205

产品详情

    qzyx双数显双液压系列切纸机是目前市场 上最为流行的产品。具有靓丽的造型、众多的
功能、合理的结构、紧密的精度、多种的安全 保护装置。同时，老模机械几年来不断致力于
这一系列切纸机动性改进和开发，使其无论在 质量上还是性能上都日臻完美。

     qzyx1370b/960a型双数显双液压切纸机 model qzyx1370b/960a double digital display &double
hydraulic paper cutter 

series of qzyx double digital display &double hydraulic paper cutter is the most popular product in the prevailing
market with beautiful appearance and multifunction, rational structure, firm precision as well as various safeguard
protection devices. simultaneously, we have always been devoting ourselves for several years to improving and
developing this line of paper cutters to make its quality and performance better and better.

"供应双数显双液压切纸机"的类型为自动切纸机，品牌是老模，加工定制为是
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